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ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHŮZE  
ČESKÉ PSYCHOANALYTICKÉ SPOLEČNOSTI z.s. 

dne 19. 1. 2023 
 
Členové ČPS se setkali v sídle společnosti Pobřežní 22, 186 00 Praha 8, Karlín.  
 
Přítomni: L. Březinová, M. Babík, V. Buriánek, M. Dejdar, J. Dodds, H. Forman, J. 
Jakubů, D. Holub, Z. Jelínková, J. Kocourková, M. Kopřivová, M. Mahler, M. 
Telerovská, R. Telerovský, V. Singer, J. Šikl, S. Titl, L. Vrba  
On-line přítomen: F. Žák 
Omluveni: J. Kocourek, I. Kozlová, I. Růžičková 
Nepřítomni: M. Borecký, R. Březina, K. Černý, P. Junek, M. Karlová, E. 
Mlejnková, O. Pěč, V. Probstová, A. Shibaev, M. Šebek,  
 
Program 

1. Hlasování o funkci pokladníka ČPS (navržen J. Dodds) 
2. Hlasování o obsazení Koordinátora výboru pro trénink v PI (navržena L. 

Březinová) 
3. Hlasování o nových tréninkových analyticích (uchazeči M. Babík, V. 

Buriánek, J. Dodds, H. Forman, D. Holub, M. Kopřivová, I. Růžičková, R. 
Telerovský, L. Vrba) 

4. Hlasování o prozatímních členech ČPS (L. Goldová, A. Holubová, J. 
Kuchař, T. Rektor, J. Škoda) 

5. Oznámení o změně řádného členství na emeritní členství (Z. Jelínková, J. 
Kocourek) 

6. Hlasování o výši poplatků pro členy a kandidáty  
7. Přednesení zprávy o hospodaření za rok 2022 (H. Forman) 
8. Různé 

 
Ve chvíli konání voleb bylo v sídle společnosti ČPS fyzicky přítomno celkem 18 
členů, tzn nadpoloviční počet ze všech řádných členů, schůze tedy byla 
usnášeníschopná. Z důvodu zajištění anonymity volby se 1 člen, který byl 
přítomen on-line, hlasování nezúčastnil.  
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VÝSLEDKY HLASOVÁNÍ 
Zvoleni: 
Ad 1) Pokladník: Joseph Dodds, 16 pro, 2 se zdrželi, 0 proti 
 
Ad 2) Koordinátor výboru pro trénink: Lubica Březinová, 16 pro, 1 se zdržel, 1 
proti 
 
Ad 3) Noví tréninkoví analytici:  
Martin Babík, 15 pro, 3 se zdrželi, 0 proti 
Václav Buriánek, 17 pro, 1 se zdržel, 0 proti 
Joseph Dodds, 16 pro, 2 se zdrželi, 0 proti 
Hynek Forman, 17 pro, 1 se zdržel, 0 proti 
David Holub, 18 pro, 0 se zdrželo, 0 proti 
Marie Kopřivová, 17 pro, 1 se zdržel, 0 proti 
Ivana Růžičková, 18 pro, 0 se zdrželo, 0 proti 
Roman Telerovský, 18 pro, 0 se zdrželo, 0 proti 
Luděk Vrba, 16 pro, 1 se zdržel, 1 lístek neplatný 
 
Ad 4) Prozatímní členové: 
Lenka Goldová, 18 pro, 0 se zdrželo, 0 proti 
Alice Holubová, 18 pro, 0 se zdrželo, 0 proti 
Jakub Kuchař, 18 pro, 0 se zdrželo, 0 proti 
Tomáš Rektor, 18 pro, 0 se zdrželo, 0 proti 
Jaroslav Škoda, 16 pro, 4 se zdrželi, 0 proti 
 
Ad 5) Na schůzi byla oznámena žádost o emeritní členství od Z. Jelínkové a J. 
Kocourka. Členská schůze vzala tuto skutečnost na vědomí. 
 
Ad6) Na návrh Rady ČPS byly odhlasován změny ve výši a struktuře členských 
příspěvků členů a kandidátů ČPS. 
 

- kandidáti podstupující osobní analýzu: ze 3000,- Kč na 4000,- Kč, 
hlasovalo 18 pro, 0 se zdrželo, 0 proti 
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- kandidáti po ukončení osobní analýzy: ze 7000,- Kč na 8000,- Kč, 
hlasovalo 18 pro, 0 se zdrželo, 0 proti 

- řádní členové: ze 14500,- Kč na 16000,- Kč, hlasovalo 17 pro, 1 se zdržel, 
0 proti 

- Hlasovalo se o nové kategorii kandidátů, kteří déle než pět let nevykazují 
žádnou aktivitu v rámci psychoanalytického výcviku (osobní analýza – 
školička – supervize). Členové schválili návrh Rady ČPS, těmto 
kandidátům navýšit členský příspěvek ze 7000,- Kč na 12000,- Kč. 

- Emeritní členové jsou osvobozeni od platby členských příspěvků, 
v případě, že i nadále chtějí zůstat členy IPA (a EPF), platí pouze poplatky 
těmto organizacím.  

 
Ad 7) Společnost vzala na vědomí sdělení H. Formana, který prezentoval 
ekonomické hospodaření ČPS za uplynulý rok 2022. Členům poskytl 
k nahlédnutí písemné vyhotovení zprávy. Upozorňuje na nárust cen energií a 
nájmu. Navrhuje zvýšení příspěvku o 1000,- Kč na osobu, což by pokrylo 
aktuální výdaje na energie a nájem. Dále navrhuje zvážit zvýšení finanční 
odměny pro Ing. M. Chvátalovou.  
 
Ad 8) Různé 
V. Singer předkládá k projednání možnost snížení členského poplatku u členů, 
kteří o to požádají například z důvodů zdravotních, finančních apod. 
Rada ČSP dostala od členů mandát rozhodovat o snížení příspěvku u těch členů, 
kteří ji o to požádají, a to formou předložení individuální žádosti.  
M. Mahler informuje členy o tom, že kontaktoval EVP s žádostí uspořádat 
odborná setkání pro budoucí supervizní analytiky, dále oslovil funkcionáře IPA,    
aby je přizval ke konzultacím nad změnami, které nové vedení ČPS započalo.  
Schůze pokračovala spontánní a přátelskou diskusí o dalším možném směřování 
společnosti, reflexí minulosti s dopady na současnost a nutností vést dialog a 
společně se zamýšlet nad probíhajícími změnami.  
 
Zapsala M. Telerovská,  
organizační koordinátorka ČPS   


